

Anomaly





Touch



Trouble



Lost Paradise



Crosswalk



Jetlag



Zigzag



Path



CloudMoon



Jeux Olympiques 2024



And now my watch begins



Get Through



Big Picture



Chill



Field



Hide and Seek



Go for it



Voie lactée



Hold



Le grand saut



Elements

Anomaly

Biographie

Anomaly est un artiste matte painter basé à Paris. Après plusieurs années comme directeur artistique dans des Agences de publicité parisiennes, Anomaly crée un projet visuel percutant mêlant réalisme et imaginaire. Ce paradoxe exige un subtil équilibre entre la simplicité d'une idée et un réel sens de l'esthétisme. Que ce soit en tant que directeur artistique ou en tant qu'artiste, Anomaly a toujours privilégié une approche minimaliste, convaincu qu'une idée visuelle devait être simple et évidente. De cette simplicité naît une histoire, que chacun est libre d'interpréter à sa manière.

Biography

Anomaly is a matte painter artist based in Paris. After several years working as an art director in Parisian advertising Agencies, Anomaly created a striking visual project mixing realism and imagination. This paradox requires a subtle balance between the simplicity of an idea and a real sense of aesthetics. Whether it be as an art director or as an artist, Anomaly has always favored a minimalist approach, convinced that a visual idea has to be simple and obvious. From this simplicity is born a story, which everyone is free to interpret in their own way.



WATCH OUT • Paris

Agent / Anne Lecerf / anne.lecerf@watchout.fr

5, villa d'Hauterive 75019 PARIS

+33 (0) 1 42 25 10 35

WATCH OUT • London

Agent / Anne Lecerf / anne.lecerf@watchout.fr

+33 (0) 1 42 25 10 35

www.watchout.fr